

## STYRELSEMÖTE FÖRENINGEN IFK LIT 2019-12-03

### NÄRVARANDE

*Jörgen Tyrebo, Martin Svensson, Cecilia Håkansson, Sören Hedlund, Peter Pålsson och David Hansson, Malin Navarro*

### § 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Jörgen Tyrebo hälsade alla välkomna och förklarade styrelsemötet öppnat.

### § 2 VAL AV SEKRETERARE

Martin Svensson valdes till sekreterare

### § 3 VAL AV JUSTERARE

Malin Navarro valdes till justerare

### § 4 FÖRRA MÖTETS PROTOKOLL

Förra mötets protokoll gicks igenom och lades till handlingarna

### § 5 GODKÄNNANDE AV DAGORDNINGEN

Dagordningen godkändes

### § 6 EKONOMI

Kassören informerade om att: Ekonomin i föreningen är god och i balans.

Ett betalkort finns hos Sören som man kan låna för att handla till fika vid sammandrag

### § 7 HÅRKMOVALLEN

Det finns önskemål om läktare/tak i anslutning till planen. Nya hörnstolpar med flaggor.

### § 8 INKOMNA MAIL/SKRIVELSER

Det är för Peter Pålsson man visar upp sitt utdrag från belastningsregistret så bockar han av det.

### § 9 RAPPORT INNEBANDY

Säsongen har dragit igång och David letar efter fler målvaktskläder i olika storlekar.

### § 10 RAPPORT FOTBOLL

Simon Aruhsiander närvarade för att informera om kommande spel i Division 6 Herrar. Det är ca 30st som tränar med laget. Totalt under säsongen är det 14 matcher som spelas och målet är att upp till 18st ingår i varje matchuppställning. Herrlaget ska jaga egna sponsorer till matchstället och Peter gör om sponsoravtalet så att det passar herrlaget. Simon sa även att dom ska sälja matchbollar för 500:-/st och att sponsorer svischar 5:- per gjort mål. I övrigt är det samma regler som för ungdomslagen att 10% av det laget tjänar går till IFK LIT och att laget får 4000:- per år från IFK Lit för att ha till anmälningsavgift och domaravgifter.

Det finns önskemål om att köpa in kvastskäft för att använda vid träningarna.

## § 11 ÖVRIGA FRÅGOR

Det finns nu ett större förråd att hyra i bykontoret, Jörgen och Malin kollar vilken hyra det är på det.

Hur gör vi för att locka fler ledare till IFK LIT? Vi beslutade att gå ur basketförbundet på grund av att vi inte har någon basketverksamhet.

## § 12 MÖTETS AVSLUTANDE

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat.

Nästa möte är onsdagen den 5/2 klockan 18.30

Martin Svensson



Sekreterare

Jörgen Tyrebo



Ordförande

Malin Navarro



Justerare